

30.—(22892) Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, demandant d'être autorisé à procéder immédiatement aux réparations du Bain Gallery, le coût desdites réparations s'élevant approximativement à \$1,200, devant être imputé sur le fonds d'assurance que la Ville tient en réserve pour les cas d'incendie.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant le vote du crédit de \$1,200.

31.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'ajourner la séance à mardi, le 22 du mois courant, à 9 hrs a.m.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

30.—(22892) Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, asking for authorization to have the Gallery Bath repaired immediately, the cost of the said repairs amounting approximately to \$1,200, said sum to be charged against the insurance funds which the City holds in reserve for cases of fire.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said appropriation of \$1,200 be voted.

31.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That this meeting be adjourned until the 22nd instant, at 9 a.m.

L. N. SENECAI,
Secretary.